

Fahrtkosten und Aufwand

Tournament	
Abfahrt Fahrer / Departure Driver	

Datum :

Only 1 Document per Car !

Bitte Ausdrucken/Ausfüllen
(auch per Hand) und zur
Bezahlung mitnehmen !



Position Position	Name Name	One Way KM* KM einfach	License Lizenz	Hours Stunden	Expenses € ? Sonstiges € ?	Notice Notiz
*Fahrer/Driver					€	
**Beifahrer/Passenger					€	
Beifahrer/Passenger					€	
Beifahrer/Passenger					€	
Beifahrer/Passenger					€	
Beifahrer/Passenger					€	
Beifahrer/Passenger					€	
Beifahrer/Passenger					€	
Beifahrer/Passenger					€	

100 KM Eigenleistung pro Strecke werden automatisch abgezogen. Bitte genaue KM Zahl eintragen - laut Google Maps (Stadt zu Stadt)	100 KM of personal effort per route will be automatically deducted. Please enter the exact KM - according to Google Maps (city to city)
--	--

Please note: We are very human - if something is wrong or you had higher coostrations - please talk to us.

Sincerely WMAC WORLD

Sonstiges / Something else ?

Fahrtkosten und Aufwand

ENGLISH

*Driver = The Driver of the car

**Passenger = The driver gets extra money for every passenger. Please only state the passenger's actual km if he or she got on on the way.

***One Way KM= Use Google Maps - From your Town Center to the Center of the tournament - (Exp: *Bregenz-Teublitz* (328 km) type "328" - the document calculate automatically the km.

****License = Your current WMAC LICENCE

***** Hours = Your total worked hours at the tournament. (If you have more than scheduled - tell it to the payment !)

***** Expenses = Flight ticket ? Train ticket ? Toll ? Or anything else - type the amount in this field and note the reason under "NOTICE"

The travel costs were calculated based on an \emptyset consumption of 8L/100KM and the \emptyset fuel price. Air miles cannot be billed as travel costs, please arrange ticket reimbursement in advance.

The driver is paid the KM money for himself and his passengers. The more passengers he takes with him, the higher his profit.

Please note: We are very human - if something is wrong or you had higher coostrations - please talk to us.

WMAC WORLD

DEUTSCH

*Driver = Der Fahrer

**Passenger = Für jeden Mitfahrer erhält der Fahrer extra Geld. Bitte gebet die tatsächlichen Kilometer des Mitfahrers an, auch wenn dieser unterwegs zugestiegen ist !

***One Way KM= Benutzt Google Maps - Von Stadtzentrum zum Turnierzentrum - (Bsp: *Bregenz - Teublitz* (328 km) Gebe "328" ein - das Dokument berechnet automatisch die Km.

****License = Deine aktuelle und derzeitige Kampfrichterlizenz

***** Hours = Deine insgesamt geleisteten Arbeitsstunden beim Turnier. (Falls Du mehr als geplant geleistet hast, gib das bei der Bezahlung an!)

***** Expenses = Flugticket? Bahnticket? Maut? Oder was auch immer - gebe den Betrag in dieses Feld ein und vermerke den Grund unter "NOTICE"

Die Fahrtkosten wurden anhand eines \emptyset -Verbrauchs von 8L/100KM und dem \emptyset -Kraftstoffpreis berechnet. Flugmeilen/KM können nicht als Fahrtkosten abgerechnet werden.

Dem Fahrer ist das KM Geld sowohl für sich als auch für die Beifahrer auszuzahlen. Je mehr Beifahrer er mitnimmt, desto höher sein Profit.

Bitte denkt daran - Wir sind sehr Human ! Falls Ihr Mehrkostenhabt oder höhere Ausgaben - REDET MIT UNS !

WMAC WORLD